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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  01/06/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Αγροτική Ανάπτυξης και Τροφίμων 

            2) Υπουργό Επικρατείας (κ. Γεραπετρίτης) 

            3) Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  « Τεράστιο πρόβλημα με την ακαρπία στα εσπεριδοειδή στο 

Νομό Ηλείας» 
 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Τεράστιο πρόβλημα αντιμετωπίζουν εκατοντάδες παραγωγοί στον Νομό 

Ηλείας εξαιτίας φαινομένων ακαρπίας σε εσπεριδοειδή και ελαιόδενδρα. 

Όπως χαρακτηριστικά αναφέρουν οι ίδιοι παραγωγοί η ακαρπία 

υποδηλώνει την ελλιπή καρποφορία, την οποία θα αντιμετωπίσουν στο 

άμεσο μέλλον. 

 

Δυστυχώς,  ο κανονισμός του ΕΛΓΑ δεν αποζημιώνει τις περιπτώσεις 

ακαρπίας, γεγονός το οποίο δυσχεραίνει τις διαδικασίες αποζημίωσης των 

παραγωγών, καθώς τους προωθεί στο Αυτοτελές Τμήμα Πολιτικής 

Σχεδίασης Εκτάκτου Ανάγκης (Π.Σ.Ε.Α.), που είναι αρμόδιο για το  

σχεδιασμό, την οργάνωση, την κινητοποίηση και τη δράση κατά τον 

πόλεμο ή σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης σε καιρό ειρήνης, των 

υπηρεσιών του Υπουργείου Οικονομικών. 

 

Επιπροσθέτως, οι διαδικασίες αποζημίωσης των παραγωγών  από το 

Π.Σ.Ε.Α μπορεί να διαρκέσουν περισσότερο από τρία (3) έτη και τα 

κριτήρια είναι άκρως αποτρεπτικά.  Συνεπώς, εύλογα οι παραγωγοί 

αντιμετωπίζουν οικονομικές  
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Το ανωτέρω πρόβλημα περί ακαρπίας ταλανίζει δεκάδες χωριά του Νομού 

Ηλείας, όπως τη Ξυλοκέρα, το Βούναργο, το Επιτάλιο, τα Μακρίσια, τη 

Σαλμώνη, τη Βαρβάσαινα, την Παλαιοβαρβάσαινα, το Τραγανό και πολλά 

άλλα, γεγονός το οποίο αποδεικνύει έμμεσα την οικονομική ζημία που θα 

αντιμετωπίσουν δεκάδες παραγωγών και οι οικογένειες τους. 

 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε να τροποποιήσετε τον κανονισμό του ΕΛΓΑ, 

προκειμένου να συμπεριλάβετε και τις αποζημιώσεις  που θα 

καλύπτουν τις περιπτώσεις ακαρπίας; 

2) Θεωρείτε  ότι το Π.Σ.Ε.Α είναι καθ’ ύλην αρμόδιο να εξυπηρετεί τις 

έκτακτες ανάγκες που οι Έλληνες παραγωγοί αντιμετωπίζουν κατά 

καιρούς; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να δημιουργήσετε τις 

κατάλληλες διαδικασίες που θα επιφέρουν τάχιστη εξυπηρέτηση 

των Ελλήνων παραγωγών στις διαδικασίες αποζημιώσεων; 

 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




